
Ny trafikbestilling for 2020 uden besparelser 

Af Anne Ehrenreich, Medlem af Regionsrådet for Hovedstaden for Venstre 

  
Jeg forventer, at Regionsrådet for Hovedstaden på tirsdag vil vedtage en ny 
trafikbestilling for 2020 uden besparelser i vores område. Baggrunden er, at vi også i 

år har modtaget penge retur for Movia, hvilket har gjort, at budgettet fortsat kan 
hænge sammen. For rute 375 R til Hillerød hospital vil trafikplanen medføre 

forbedringer, idet der gennemføres en række fremkommelighedstiltag, som medfører, 
at bussen vil komme hurtigere frem, hvilket er en fordel for de mange borgere, som 
benytter bussen til Hillerød hospital eller til skole og arbejde i Hillerød. 

  
For bus 150 S arbejder vi for at øge antallet af afgange om aftenen fra Gl. Holte mod 

Kokkedal station. Det ser svært ud, men det står fortsat på ønskelisten ifm 
budgetforhandlingerne i Region Hovedstaden. Vi forventer, at busbudgettet vil blive 
presset de kommende år grundet Region Hovedstadens bidrag til finansieringen af 

Letbanen. Fra Venstres side vil vi gøre, hvad vi kan for at sikre en uændret drift. 
  


